
Zápis ze schůze Výboru ASN, konané dne 26.3.2013
Praha, Karlovo náměstí 5, 

Přítomni: Pretl, Svobodová, Potoček, Hlinková
Skype: Ceé, Flašar
SAS: Kostka
Omluven: Čech

1. Schválení zápisu z poslední schůze

2. Schválení programu schůze

3. Dr. Svobodová informovala o stavu členské základny a nově přihlášených. 
V březnu proběhla úprava webových stránek (mailingu), faktura bude správci 
proplacena, výbor souhlasí. 

4. Dr. Hlinková předložila zprávu o hospodaření za rok 2012, která byla vypracována 
p. účetní. ASN podává k 1.4. daňové přiznání. Výbor schválil, že hospodářský 
výsledek ASN za rok 2012 zůstane nerozdělen. Výbor schválil proplacení faktury p. 
účetní za vykázané služby (vedení účtu, daňové přiznání - dle uzavřené smlouvy). 
Výbor pověřil dr. Hlinkovou k rozeslání mailu-dopisu členům ASN s informací o 
nutnosti uhradit členské příspěvky za rok 2013 (500Kč)

5. Zprávy ze SASu (dr. Kostka) – podrobně na stránkách www.sasp.cz
- proběhla anketa týkající se úhradové vyhlášky a nespokojenosti ambulantního 

sektoru,  účastnili i členové ASN
- vzájemná informace o Dni zdraví zdravotníků
- problematika regulací a jednání se zdravotními pojišťovnami
- info o novele Seznamu zdravotních výkonů na roky 2013, 2014

6. Dr. Ceé inicioval diskusi mezi jednotlivými EMG specialisty o problematice 
časování výkonů. Problematiku poprvé veřejně shrne na Podkrušnohorských dnech v 
přednášce, diskuse bude dále pokračovat na Valné hromadě. Poté zaujme 
k problematice stanovisko výbor ASN

7. Dr. Pretl a dr. Kostka předložili získané stanovisko Společnosti pro klinickou 
neurofyziologii (SKN) ohledně vykazování kodů EEG a brainmappingu z roku 2004. 
Nyní bude osloven výbor ČSKN zda toto stanovisko nadále platí. 

8. Valná hromada (VH) proběhne v rámci neurokazuistického symposia dne 
26.4.2013 v Praze na Mariánském náměstí od 18. hodin. Členové ASN, kteří se 
symposia neúčastní, mají vstup na VH zajištěn. Přípravu VH koordinují dr. Hlinková a 
dr. Pretl. Dr. Hlinková bude mailem informovat členskou základnu s informacemi o 
VH.

9. Výbor projednal žádost dr. Veverkové (Neurofyz, s.r.o.) o vyjádření stanoviska ke 
smírčímu řízení mezi Neurofyz, s.r.o a VZP. Výbor po prostudování dokumentace 
konstatoval, že doplnění časů začátků a konců výkonů EMG do dokumentace ručně 
považuje za dostatečné a jediné možné, neboť neexistuje t.č. software u žádného 



z EMG přístrojů, který by tento úkon zvládl automaticky.Odborná stránka vyšetření 
vyhovuje všem standardům, rozsah EMG vyšetření u příslušných dg. je přiměřený a 
srovnatelný s ostatními laboratořemi. Stanovisko bylo vypracováno písemně (viz 
příloha) a zasláno dr. Veverkové.

9. Varia
- Žádost o neurologické vyšetřování klientů v domově seniorů (dr. Bouzek z DS 
Slunečnice v Praze 8 oslovil prof. Šonku, který žádost předal ASN). V diskusi 
probírána možná vyšší ekonomická náročnost péče (předpis pomůcek, hlavně 
vozíků, neurokognitiva atd.), problematika vykazování péče. Dr. Hlinková osloví 
kolegy z Prahy 8. 
- Dr. Pretl informoval o zahájení dohodovacího řízení o hodnotě bodu 

Zapsal Pretl


